
Protokoll fört vid Upplands Vallhundsklubbs styrelses telefonmmöte 20-10-21
Deltagare: Elin Esperi, Anna Lundberg, Björn Mattsson, Anette
Stafring, Ulf Carlsson, Birgitta Ulväng och Eva Karlsson  
 
Förhinder: Ylva och Pia

1. Ordförande Elin öppnade mötet 

2. Dagordningen gicks igenom och godkändes 

3. Till sekreterare utsågs Eva och Anna utsågs till att justera protokollet 

4. Föregående protokoll gicks igenom. Ylva har skickat mail till SVAK styrelse men ej fått 
återkoppling. Beslut fattades på föregående möte att skicka motion så då fortsätter vi med det. 
Grindsläpet Ej åtgärdat se punkt 9.   
Förslaget: Motion att Webmaster ska bli ett förtroendeuppdrag och utses på årsmöte. Ingen åtar 
sig skriva så vi bestämmer senare. 

5. Ekonomi – ordförande återkommer med aktuella siffror.  
Uppdat: Sparkontot som vanligt 50000. Affärskontot 21350kr. 

6. Medlemsnytt/Hemsidor mm. Inga synpunkter. 

7. Medlemsvård/Aktiviteter. Vi ligger lågt pga Corona.  

8. Beslut mellan möten - inga beslut.  

9. Fårsektionen - inga aktiviteter. Planerad tävling i Östa blev inte av. 
 
Grindsläpet- Kontakten trasig - Elin försöker fixa så någon kör det till Eva.  
Täckta släpet - kontakten trasig - Uffe kör det till Eva för vinterförvarning.  
Eva ordnar så de blir lagade.  

10. Nötsektionen - har haft aktiviteter och tävlingar enligt plan och det har fungerat bra. Även 
träningar. Inget nytt planeras för närvarande.  

10. Instruktörer: Steg 2: i höst Elin Esperi har förhinder och är inte anmäld men kan 
förhoppningsvis nästa tillfälle. Maja Fredriksson är anmäld.  
Steg 1: Lena Henriksson planeras gå till våren. 
Viktigt att instruktörerna meddelar webmaster att kurser hålls så att det kommer in på hemsidan. 

11. Övriga frågor 

13. Nästa möte: Onsdag 9 december kl 18.30 hos Eva - glögg och planera årsmöte. 

14. Mötet avslutades.

Sekreterare Ordförande Justeras

Eva Karlsson Elin Esperi Anna Lundberg


